

FF Stubben – Generalforsamling – 16/4-2024

Formanden byder velkommen

Pkt 1. Valg af dirigenten og referent

Kandidater til dirigentrollen	Resultat af valg af dirigent
?? (indstillet af bestyrelsen)	Michael Bo

Kandidater til referent	Resultat og valg af referent
?? (indstillet af bestyrelsen)	Maria

Fremmødte :

Aktive medlemmer - navn, parcel	Fremmødte	Fuldmagt
Christian S. P1	Ja	
Bjarne S. P2	Ja	
Pia P3	Ja	
Hans P4	Nej	Ja
Tonny P5	Ja	
Michael Bo P6	Ja	
Mikael Madsen P7	Ja	
Michael Drews. P8	Nej	
Petur. P9	Nej	Ja
Kim Simonsen P10	Nej	
Jonas P11	Ja	
Finn P12	Ja	
Kim Pasgaard P13	Ja	
Jens Peter Sand P14	Ja	
Janne P15	Ja	
Henrik P16	Ja	
Nikolaj P17	Ja	
Henning P18	Nej	Ja
ialt	13	3
Antal gyldige stemmer ialt:	16	

I forhold til antal gyldige stemmer, svarer 2/3 til : 12

Dirigenten konstaterer, at indkaldelse er sket rettidig og korrekt.

2. Formandens beretning

3. Regnskab og budget

H: Vores indtægt på de forskellige passive, aktive, el vand til sejlklubben.

By og havn - vand 465.979 kr - 13.000 i plus for vores regnskab.

Spørgsmål til regnskaber:

C: Vaskemaskiner: Skal blot kører rundt

Bademønter: Er blot ikke sendt

Klubhuset: Bliver betalt af ølkassen

Ølkassen: Der er blevet overført 10.000

4. Foreningens bådpladser

Ad. Pkt. 4 - Bådpladser

§18.3 - hvilke både skal på land.

M: Der er skrevet ud, i forhold til paragraffen.

T:Skulle man tilkendegive sig?

M: Ja, det har man altid skulle, vi ønsker at man aktivt skal tage stilling, det har man altid skulle. Forskellen i paragraffen, som blev ændret sidste år, er blot at hvis man ikke tilkendegiver dette, at man ikke har ret til en bådplads.

5. Optagelse af nye medlemmer

Ad. Pkt. 5 - Optagelse af nye passive medlemmer (kræver simpelt flertal)

Der udleveres stemmesedler til alle aktive medlemmer plus dem med fuldmagt. Antal stemmer 17

1. Afstemning om nye passive medlemmer

- Kim Nielsen (smeden)
- Leif Rasmussen
- Se bilag

Stemt ind

MB: Hvis der er generel enighed i, at vi ønsker at stemme medlemmerne ind, er det så ikke det vi gør.

Tilsyneladende flere medlemmer, som er i tvivl om processen.

M: Vi ønsker ikke at dvæle ved gamle paragraffer eller uskrevne regler. Alle bedes læse vedtægterne, det er dem bestyrelsen retter sig efter.

6. Valg til bestyrelse og revisor med suppleanter

AD Pkt. 6 - Valg til bestyrelsen

På Valg:

Formand: Christian, ønsker at fortsætte

Sekretær: Maria, ønsker at fortsætte - på betingelse af Maria går af næste år

Menig bestyrelsesmedlem: Bestyrelsen foreslår Nikolaj

Yderligere på valg:

Kasserer: Henrik Biune ønsker ikke at fortsætte. Bestyrelsen foreslår Poul - Stemt ind

Pladsmand: JP ønsker ikke at fortsætte - Kim stiller op som pladsmand. - Stemt ind

Revisor 1 år - Bestyrelsen foreslår revisor suppleant. - Bliver Pia Søderberg

Revisor suppleant 1 år

Bestyrelsessuppleant 1 1 år

Bestyrelsessuppleant 2 1 år

- Kasserer: Henrik
- Pladsmand: Jens Peter
- Menig bestyrelsesmedlem: Kim Pasgaard

- Revisor 1 år : Poul
- Revisorsuppleant 1 år : Pia Søderberg
- Bestyrelsessuppleant 1 1 år : Pia Rasmussen
- Bestyrelsessuppleant 2 1 år: Victor

Bestyrelse af generalforsamling 2024

- Formand: Christian
- Sekretær: Maria
- Kasserer: Poul
- Pladsmand: Kim
- Menig bestyrelsesmedlem: Nikolaj

- Revisor 1 år : Pia Søderberg
- Revisorsuppleant 1 år : Michael Bo
- Bestyrelsessuppleant 1 1 år : Pia Rasmussen
- Bestyrelsessuppleant 2 1 år: Victor

7. Bestyrelsens forslag

8. Medlemmers forslag

AD pkt. 8 - forslag fra medlemmer

1. Etablering af brændeovn

Begrundelse: Der er andre i havnen, der har brændeovn, i andre foreninger. Og flere i foreningen ønsker muligheden for at etablere varme på denne måde.

Man skal overholde forsikring, og regler der gælder for etablering af brændeovn. Samt vedligehold og godkendelse af skorstensfejer.

J: Vi stemmer om hvorvidt vi ønsker at sige ja til brændeovn.

PR: Hvorfor kommer man med dette forslag, hvorfor dette forslag, der er for mange brandfælder

J: Det er for farligt

PR: Der skal være godkendte brandveje, så kan det aldrig lade sig gøre.

MB: Klubben skal vel sikre sig at vi er forsikret, så det ikke falder tilbage på klubben.

N: Der er mange af de andre klubber som har brændeovne. Derfor tilslutter jeg mig forslaget.

C: Forbehold fra bestyrelsen ar vi tjekker vedtægter fra by og havn, der skrives et udkast til medlemmerne i forhold for hvad der forventes såfremt man ønsker brændeovn.

Stemt: 10 ja 6 nej - Stemt ind.

2. Udvalg ang. vedtægter

At der nedsættes et udvalg, som har til opgave at omskrive vedtægterne

så de passer til vor forening og til de omstændigheder vi er underlagt af By og Havn.

Disse skal så godkendes på en ekstraordinær generalforsamling.

PR: Mødet i dag, er det som ligger til grund for forslaget, fordi der er vedtægter, som der virker uklarhed omkring

C: Hvis man ønsker at ændre vedtægterne, så skal det sendes til bestyrelsen inden generalforsamling, så foreningens medlemmer kan se forslaget an.

N: Vores vedtægter er blevet ændret tilbage for 2,5 år siden, og de vedtægter vi har stemmer overens med hvordan foreningen ser ud nu.

C: Er der nogle, der har ønsket om at ændre vedtægterne, eller tale herom kan henvende sig til Pia R

3. Forslag til byggehøjde

Byggehøjde ændres til, at der bygges med forskudt højde så (alle grunde er lige attraktive) og går i en skrå linje. Så de huse, der ligger ned mod bådene, har en højde på 450cm og fra parcel 9 op mod parcel 16 stiger højden 30cm efter hver parcel, så parcel 16 har en byggehøjde på 660cm i højde, så de parceller modsat har samme højde som de andre i lige linje

Stemmer: 10 ja - 4 nej - 2 blankt - Nedstemt der kræves 2/3 stemmer grundet dette er en vedtægtsændring af paragraf §15.3

9. Eventuelt

AD pkt. 9 - Eventuelt

Pligtarbejde: 25 Maj

Bestyrelsen ønsker at der skal være udvalg fra henholdsvis fiskekonkurrencer samt sommerfest.

- Festudvalg til næste år
- Udvalg for fiskekonkurrencerne - (bestyrelsen har drøftet fremtidige datoer, samt udlæg til mad i forbindelse med konkurrencerne)

C: Hvem stiller op til festudvalg. Bestyrelsen ønsker, at der er andre, der tager opgaven, og

hjælper til at sætte noget på benene.

PR: Det var godt sidste år, kunne jeg godt

N: Kunne vi lave et sammenskud?

A: Jeg vil gerne være med.

N: Kan der ikke sendes mail ud i forhold til at sætte noget i gang.

PR: Vil gerne være primusmotor for at sætte festen i gang.

Pia Rasmussen vil gerne stå som tovholder

Fiskekonkurrence:

28. April - fiskekonkurrencer

JP, Tonny står gerne for det. (minimum 10 deltagere) ellers bliver fiskekonkurrencerne ikke til noget.

J: Spørgsmål til Pia Hansen.

M: Vi har skrevet med hende, og tilkendegivet at vi ønsker møde med hende, men at hun i sin mail lægger tryk på, at de andre foreninger, der har været til forhandling, er grundet deres kontrakt som var nær udløb. Da vores kontrakt først har udløb i 2026, synes hun ikke der er grund til at tage møde nu, medmindre vi virkelig ønsker. Der er nævnt at vi skal forvente stigning på vandareal. Men vi regner med at stigningen i kontingent sidste år, kan være med til at dække en lille stigning.

T: Køleskab: Hvorfor nyt køleskab?

M: Vi havde talt om i bestyrelsen, at køleskabet aldrig har stået korrekt, og at der havde været problemer med læk af vand, samt at køleskabet ifølge medlemmer larmede. Vi tænkte det indbød sig mere til klubhus, og ikke værtshus.

PR: Dum begrundelse med alle de drikkevarer

M: Så find en anden plads til drikkevarerne.

Afslutning af generalforsamlingen:

Dirigenten hæver generalforsamlingen og takker for god ro og orden

Maria Andersen 1/4-2024

Referent: Maria Andersen



7/5-2024

Dirigent: Michael Bo